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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bolešove, konaného dňa 13. 10. 2015  
o 17,30  hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: 

Ing. Martin Rác – starosta obce 

Poslanci: Iveta Kobelová, Ing. Igor Novotný, Ľubica Kvasnicová, Mgr. Jolana Petrušková, 
Michal Kňažek, Pavol Prna, Vladimír Hanák 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta – privítal prítomných a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že 
sú prítomní všetci poslanci, takže OZ je uznášaniaschopné. Navrhol doplniť do programu 
rokovania do bodu Rôzne: 

- Informácia - Daň z nehnuteľností 
- Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2014/2015 a Plán kontinuálneho vzdelávania pedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ 
Bolešov na šk. r. 2015/2016 

Nikto nemal žiadne ďalšie pripomienky k programu, starosta dal o zmenenom programe 
hlasovať. 

Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 7 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 40/2015 
k programu zasadnutia 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Program hospodárskeho a sociálneho  rozvoja obce na roky 2014 - 2020 
4. Prejednanie protestu prokurátora k VZN č. 3/2013 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške mesačného príspevku 
zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v MŠ, na 
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čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, na čiastočnú úhradu nákladov na režijné 
náklady a podmienky úhrady v ŠJ. 

5. Schválenie VZN č. 1/2015 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole, o určení výšky mesačného príspevku zákonného 
zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o určení 
výšky na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o určení výšky 
na čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni.  

6. Úprava rozpočtu č. 4 
7. Rôzne: 

- Informácia o výstavbe multifunkčného ihriska, 
- Informácia o podanom projekte na odkanalizovanie obcí, 
- Informácia - daň z nehnuteľností, 
- Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach za 

školský rok 2014/2015 a Plán kontinuálneho vzdelávania pedagogických 
zamestnancov ZŠ s MŠ Bolešov na šk. r. 2015/2016. 

8. Záver 
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 Starosta  -  určil zapisovateľku a overovateľov zápisnice: 
 Overovatelia: Iveta Kobelová, Mgr. Jolana Petrušková 
 Zapisovateľka: Slavka Ocelíková 
 
3. Program  hospodárskeho a sociálneho  rozvoja obce na roky 2014 - 2020 
        Starosta – informoval prítomných, že MAS Vršatec vypracovala pre našu obec Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Bolešov na roky 2014 – 2020. Toto PHSR 
obdržali poslanci e-mailom k preštudovaniu, nakoľko tento dokument je veľmi rozsiahli. 

 Pani Mgr. Petrušková upozornila na gramatické chyby. 
        Nikto nemal žiadne ďalšie námietky ani pripomienky, starosta dal  hlasovať. 

Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 7 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 41/2015 
k prerokovaniu PHSR na roky 2014 2014 – 2020 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
prerokovalo 
predložený Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Bolešov na roky 2014 – 
2020 a tento prijíma. 

 
4. Prejednanie protestu prokurátora k VZN č. 3/2013 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške mesačného príspevku 
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zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v MŠ, na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, na čiastočnú úhradu nákladov na režijné 
náklady a podmienky úhrady v ŠJ. 
Dôvodovú správu  predložila pani Sláviková. 
Prokurátor Okresnej prokuratúry v Trenčíne si vyžiadal ku kontrole VZN č. 3/2013 
o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, 
o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za 
pobyt dieťaťa v MŠ, na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť ŠKD, na čiastočnú úhradu 
nákladov na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni.  
Proti tomuto VZN bol vznesený protest prokurátora č. Pd 264/15/3309-3 zo dňa 17. 08. 
2015, kde bolo skonštatované, že toto nebolo vydané v súlade so zákonom a upravuje 
povinnosti nad rámec zákona. Taktiež boli vytknuté ako nezákonné tie časti VZN, ktoré 
boli prevzaté a opísané zo zákona.  
Vzhľadom ku skutočnostiam, ktoré sú uvedené v proteste prokurátora navrhujeme 
protestu vyhovieť v plnom rozsahu a prijať nové VZN, ktoré bude upravovať túto oblasť. 

 Nikto nemal žiadne pripomienky starosta dal hlasovať. 
 

Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 7 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
 

UZNESENIE č. 42/2015 
k prejednaniu protestu prokurátora k VZN č. 3/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
v plnom rozsahu vyhovuje protestu prokurátora Okresnej prokuratúry v Trenčíne č. Pd 
264/15/3309-3 zo dňa 17. 08. 2015 proti VZN č. 3/2013 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 
plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške mesačného príspevku 
zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v MŠ, na čiastočnú 
úhradu nákladov na činnosť ŠKD, na čiastočnú úhradu nákladov na režijné náklady 
a podmienky úhrady v školskej jedálni a predmetné VZN v celom rozsahu ruší.  

  

5. Schválenie VZN č. 1/2015 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole, o určení výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu 
na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o určení výšky na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o určení výšky na 
čiastočnú úhradu nákladov v školskej jedálni.  
Pani Sláviková – predložila návrh VZN č. 1/2015 poslancom. Predmetné VZN bolo 
vyvesené na úradnej tabuli obce dňa 10. 09. 2015. Taktiež bolo zaslané poslancom 
obecného zastupiteľstva. Pripomienky k VZN neboli doručené.  
Nikto nemal žiadne pripomienky k VZN č. 1/2015 a starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 7 
Za: 7 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
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UZNESENIE č. 43/2015 
k VZN č. 1/2015  
Obecné zastupiteľstvo  v Bolešove  

 schvaľuje  VZN č. 1/2015 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole, o určení výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu 
na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole, o určení výšky na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o určení výšky na čiastočnú 
úhradu nákladov v školskej jedálni.  

 
6. Úprava rozpočtu č. 4 

Pani Sláviková – predniesla zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 – ktoré je 
prílohou č. 1 tejto zápisnice. Vysvetlila jednotlivé položky z rozpočtového opatrenia. 
ZŠ s MŠ Bolešov dňa 09. 10. 2015 získala finančné prostriedky v sume 414,45 EUR 
z projektu Zvyšovanie kvality vzdelávania na základných a stredných školách s využitím 
elektronického testovania. Podľa zákona č. 523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 
žiadajú o túto sumu navýšiť rozpočet. 
Nikto nemal žiadne pripomienky a starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 7 
Za: 7 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 44/2015 
k úprave rozpočtu č. 4 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
schvaľuje 
rozpočtové opatrenie č. 4. 
 

7. Rôzne 
 
- Informácia o výstavbe multifunkčného ihriska 

Starosta -  zmluva bola z našej strany podpísaná a zaslaná dňa 29. 09. 2015 na Úrad 
vlády SR. Zatiaľ sme od nich podpísanú zmluvu neobdržali ani finančné prostriedky. 
Prebehlo verejné obstarávanie. 
 
- Informácia o podanom projekte na odkanalizovanie obcí 

Starosta – bol podaný projekt na odkanalizovanie mikroregionu Vlára – Váh Nemšová. 
Ak bude projekt úspešný budú sa spracovávať zmluvy o budúcich zmluvách k pripojeniu 
na kanalizáciu. 
Do diskusie sa zapojili Ing. Novotný a p. Hanák. 
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- Informácia – daň z nehnuteľností 
Starosta – vzhľadom na každoročnú infláciu by sa malo pristúpiť k prehodnoteniu daní 
z nehnuteľností.  

 
- Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2014/2015 a Plán kontinuálneho vzdelávania pedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ 
Bolešov na šk. r. 2015/2015. 
Starosta – na základe zákona č. 217/2009 predložila ZŠ s MŠ Bolešov  k schváleniu tieto 
dva dokumenty. Podrobne o ich obsahu poinformovala pani Kobelová. 
Nikto k predloženým dokumentom nemal pripomienky. Starosta dal hlasovať. 

 
Hlasovanie: 
Počet prítomných poslancov: 7 
Za: 7 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE č. 45/2015 
k správe o výchovno – vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2014/2015 a Plán kontinuálneho vzdelávania pedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ 
Bolešov na šk. r. 2015/2015. 
Obecné zastupiteľstvo v Bolešove 
schválilo Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2014/2015 a Plán kontinuálneho vzdelávania pedagogických zamestnancov 
ZŠ s MŠ Bolešov na šk. r. 2015/2015. 
 
Starosta – firma Farmárik požiadala o umiestnenie veľkoplošnej reklamy na bočnú stenu 
budovy pop. číslo 81. Požiadavka bude postúpená na stavebnú komisiu. 
 
Ďalej starosta vyzval poslancov, aby sa vyjadrili ako by mal vyzerať stred obce.  
Pani Kobelová a Mgr. Petrušková – prízemný kultúrny dom, aby bol bezbariérový prístup 
pre starších občanov. Pán Hanák – už keby sa dačo budovalo aj na poschodie, využiť aj 
vrchné priestory.  
 
Starosta – viete, že Stredoslovenská energetika – distribúcia v obci realizuje cez 
dodávateľskú firmu výmenu drevených stĺpov za betónové. Obci týmto vznikli nemalé 
finančné prostriedky na prekládku verejného osvetlenia a káblovej televízie. Obec platí 
SSE-D za využívanie podperných bodov, budeme požadovať  finančnú náhradu. 
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Starosta – obec sa zapojila do projektu na riešenie biologicky rozložiteľných odpadov. 
Spoluúčasť obce je 5%. Ak bude projekt úspešný, každá domácnosť  dostane kompostér 
na biologicky rozložiteľný odpad.  
 
Ing. Novotný – predložil písomne vzdanie sa poslaneckého mandátu. Vzhľadom na to, že 
sa nestotožnil s určitými rozhodnutiami obce dospel k záveru, že končí ako poslanec 
a vzdáva sa poslaneckého mandátu. Poďakoval všetkým svojim voličom za hlas 
v komunálnych voľbách  a zaželal ostatným poslancom, aby mali dobré nápady 
a rozhodnutia v prospech občanov našej obce.  
 
Pán Kňažek – sa vyjadril k nevhodnému správaniu p. Danky Slávikovej - pracovníčky 
obecného úradu. 
 

8. Záver 
Nakoľko bol program zasadnutia vyčerpaný, starosta poďakoval prítomným za účasť 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

                                                        
 
 
 
                                            
         Ing. Martin Rác 
                                                                                                       starosta obce                 

 
 
Zapisovateľ:  Slavka Ocelíková  .............................. 
Overovatelia:  Kobelová Iveta  .............................. 
    Mgr. Petrušková Jolana .............................. 


